

## Proxy Form

## نموذج توكيل

The power of attorney form is not available based on the Board decision of the Capital Market Authority issued on 03/16/2020 G, which includes suspending the holding Assemblies in presence until further notice, and it is sufficient to hold them through modern technology means in order to ensure the safety of clients in the Capital Market within the framework of supporting preventive and precautionary efforts and procedures taken by the competent and relevant health authorities to address the emerging corona virus (COVID-19)

For more information, please contact the Compliance Department at the number in case of any inquiries, you can contact the phone (8003040114) or (info@alsagr.com) the e-mail

نموذج التوكيل غير متاح وذلك بناءً على قرار مجلس هيئة السوق المالية الصادر بتاريخ 2020/03/16 م، المتضمن تعليق عقد الجمعيات حضورياً حتى إشعار آخر، والإكتفاء بعقدتها عبر وسائل التقنية الحديثة وذلك حرصاً على سلامة المتعاملين في السوق المالية في إطار دعم الجهود والإجراءات الوقائية والإحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفايروس كورونا المستجد (Covid-19)

لمزيد من المعلومات يرجى الإتصال بإدارة الإلتزام على الرقم في حال وجود أي استفسارات، يمكن التواصل على الهاتف (8003040114) أو البريد الإلكتروني (info@alsagr.com)

